
JÕHVI  VALLAVOLIKOGU
REVISJONIKOMISJONI KOOSOLEKU

PROTOKOLL

Jõhvis,                                              26. veebruaril 2020 

Koosoleku algus kell 15.00
                   lõpp kell 16.20.

Osa võtsid: vt kvoorumi leht, abivallavanem Natalia Abel.
Koosolekut juhatas komisjoni esimees Tamara Põlevina,  protokollis volikogu kantselei juhataja 
Maire Lumiste.

PÄEVAKORD: 
1. Ülevaade vallale kuuluvatest kinnistutest 
2. Jõhvi Keskraamatukogu akti ülevaatamine
3. Tööplaani arutamine

1. Ülevaade vallale kuuluvatest kinnistutest ja varast
Ettekandjaks oli Natalia Abel. Komisjonis arutati Jõhvi keskväljaku, Rakvere tänaval asuva mängu-
väljaku, endise postkontori kõrval asuva maaala ja kõnnitee seisukorda. 

Jõhvi keskväljak. Natalia Abel selgitas, et seoses keskväljaku halva olukorraga on omanikele saade-
tud märgukirjad ning ehitus- ja projekteerimisspetsialist on omanikega kohtunud. Kui olukorda ei
hakata lahendama, siis kevadel vallavalitsus saadab järgmise märgukirja. Vallavalitsuse soo on, et
nemad esitaksid ekspertiisi väljaku ja maa-aluse parkla kohta, kui ei esitata, järgneb ettekirjutus
ekspertiisi korraldamise vajalikkuse ja väljaku kordategemise kohta. Hetkel on maa-alune parkla
ehituslikult halvas seisus. Üheks lahenduseks on ka võimalus konserveerida ja jätta parklaks ainult
maapealne osa. Ekspertiisi alusel on võimalik teha otsuseid,  kas ja kuidas oleks võimalik maa-aluse
parkla parandamine. Eesmärgiks on keskväljaku võimalikult kiire korda tegemine.

Rakvere  tn  mänguväljak. Natalia  Abel  selgitas,  et  antud  teemaga  tegeleb  vallavanem.  Esimene
samm enne kinnistu osa (mänguväljaku aluse maaala) omandamist on kinnistu jagamine.

Endise postkontori kõrval olev kinnistu.  Komisjoni liige Paul Paas pööras tähelepanu, et kõnnitee,
mis läbib kinnistut,  on halvas olukorras. Samuti on halvas olukorras endise limonaaditehase aed,
millele Natalia Abel vastas, et ettekirjutus on juba tehtud. 

Komisjoni liikmed o t s u s t a s i d: et  piirdutakse eelnimetataud kinnistute olukorra arutamisega ja
teiste konkreetsete kinnistute osas saab iga komisjoni liige täiendavalt pöörduda abivallavanema
Natalia Abeli poole. 

2. Jõhvi Keskraamatukogu akti ülevaatamine
Komisjoni liikmed arutasid Jõhvi Keskraamatukogus tehtud kontrolli ja selle tulemusena koostatud
akti. 

O t s u s t a t i, et märtsis toimuvaks revisjonikomisjoni koosolekuks komisjoni liikmed Paul Paas ja
Eduard East vaatavad akti veelkord üle ning esitavad allkirjastamiseks.



3. Tööplaani arutamine
Tamara  Põlevina:  pakuksin  välja  tööplaani  kunstikooli  ja  muusikakooli  kontrolli.   Kunstikoolis
võiksime kontrolli teostada enne õppeaasta lõppu kevadel, muusikakoolis  teisel poolaastal. 
Paul Paas: tööplaani tuleb panna ka majandusaasta aruande juurde arvamuse esitamine.

O t s u s t a t i, et komisjoni märtsi koosolekul toimub lõplik tööplaani kinnitamine, seniajani on
võimalus esitada ettepanekuid. 

Tamara Põlevina: järgmine koosolek toimub 25. märtsil algusega kell 15.00. 
Päevakorras: raamatukogu kontrollakti lõplik  vormistamine ja allkirjastamine ning komisjoni 2020.
aasta tööplaani kinnitamine.

Tamara Põlevina
juhataja Maire Lumiste

protokollija
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